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Vragen van de leden Wolbert en
Timmer (beiden PvdA) aan de
staatssecretaris van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over de
aanbesteding van de thuiszorg in
Twente. (Ingezonden 24 september
2009)

1
Kent u het artikel over de
aanbesteding van de thuiszorg in
Twente?1

2
Is de suggestie waar dat de meer
traditioneel werkende organisaties
een hoger tarief vragen omdat zij een
hogere overhead hebben?

3
Als de gunning van de hulp in de
huishouding naar andere
zorgaanbieders gaat dan de huidige,
welke personele consequenties gaat
dat dan hebben?

4
Is het waar dat de recente
wetswijziging Wet maatschappelijke
ondersteuning (Wmo) nog geen
invloed heeft op deze
aanbestedingsgevolgen?

5
Moeten de gemeenten die deze
aanbesteding doen al in de geest van
de wet handelen en rekening houden
met de inspanningen die zij behoren
te leveren ten aanzien van de
medewerkers wier functie wordt
bedreigd?

6
In hoeverre kunnen gemeenten en
zorgaanbieders nog gebruik maken
van de mobiliteitscentra en het
budget voor bijscholing en
loonsuppletie (motie Van Geel)?2

1 Zorgvisie, 22 september 2009: «Wij zijn
Buurtzorg in een volwassen fase»
www.zorgvisie.nl/nieuws/nieuwsoverzicht/
nieuwsartikel/Wij-zijn-Buurtzorg-in-een-
volwassen-fase.htm
2 Kamerstuk 31 200, nr. 16.
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